



## Dear Valued Client

Greetings from the Ministry of Foreign Affairs and International Cooperation.

Thank you for your continued support and cooperation throughout the launch of the Electronic Documents Attestation System (eDAS).

Your feedback and that of all stakeholders has been essential as we continuously work to upgrade the eDAS system to meet market needs and to bring you a friendly hassle-free user experience.

These upgrades will incur a slight downtime in the service, as we strive to ensure a seamless user experience.

To ensure continued and efficient trade flow, MoFAIC has decided to extend the grace period for attestations to allow clients to complete attestations at their own convenience. Please be assured that fines and penalties will not be incurred during this time.

## عزيزنا العميل،

تهديكم وزارة الخارجية والتعاون الدولي أطيب التحيات والتمنيات.  
شكراً على دعمكم وتعاونكم المستمر معنا طوال فترة إطلاق نظام التصديق الإلكتروني (eDAS)، حيث لعبت ملاحظاتكم وملاحظات جميع أصحاب المصلحة دوراً جوهرياً بينما نستمر بالعمل على الارتقاء بنظام eDAS لتلبية احتياجات السوق وتوفير تجربة مستخدم سلسة وخالية من التحديات.

ستؤدي هذه الترقية والتحسينات إلى توقف الخدمة لمدة قصيرة، بينما نسعى جاهدين لضمان تجربة سلسة لكافة مستخدمي النظام. ولضمان التدفق المستمر والفعال للمعاملات التجارية، قررت وزارة الخارجية والتعاون الدولي تمديد المهلة المتاحة للتصديق بما يفتح المجال أمام المتعامل لاستكمال عملية التصديق بما يناسبه. كما نؤكد على أنه لن يتم فرض غرامات خلال هذه المرحلة.

## Effective February 1<sup>st</sup>, 2023:



## اعتباراً من 1 فبراير 2023:

- The 14-day grace period will be temporarily increased
- Clients will not be fined for any transaction or import declaration throughout the month of February 2023. This includes all declarations submitted from February 1, 2023 to February 28, 2023.
- All clients are requested to proceed with their declarations and bill of entry without attested documents for the month of February 2023.

At this time, no further action or follow-up are required on your part. We will contact you as soon as the system is up and running to provide you with updates. We thank you for your patience and understanding.

With best regards.

- تمديد مهلة الـ 14 يوم وذلك بشكل مؤقت
- لن يتم تغريم العملاء بسبب أي معاملة أو إقرار استيراد طوال شهر فبراير 2023. ويشمل ذلك جميع الإقرارات المقدمة من 1 فبراير 2023 حتى 28 فبراير 2023.
- يُطلب من جميع العملاء المضي قدماً بالإقرارات والفواتير دون مستندات مصدقة لشهر فبراير 2023.

ليس عليكم اتخاذ أي إجراءات أخرى أو أي متابعة إضافية في الوقت الحالي حيث سنتواصل معكم بمجرد تشغيل النظام لتزويدكم بالمستجدات.

نشكركم على تفهمكم.

مع أطيب التحيات.